

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DARKOM INVESTMENT Date: 03-06-2024 10:20:57 AM Subject: Reappointment of board members	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: داركم للاستثمار التاريخ: 03-06-2024 10:20:57 AM الموضوع: إعادة تعيين اعضاء مجلس الإدارة
With reference to the above topic, we would like to inform you of the following: 1 - That the representative of the member of the Board of Directors - Messrs. Jordan French Insurance Company Employees Provident Fund submitted his resignation on 12-27-2022, and no representative of Messrs. Jordan French Insurance Company Employees Provident Fund has been named on the company's Board of Directors to date. 2 - That the representative of the member of the Board of Directors - Messrs. Naseem Dubai Real Estate Investments Company submitted his resignation on 1/7/2024, and a representative of Messrs. Naseem Dubai Real Estate Investments Company has not been named on the company's Board of Directors to date. 3 - With reference to Article No. 136 of the Jordanian Companies Law, the membership of Messrs. Employees' Provident Fund of the Jordanian French Insurance Company and Messrs. Naseem Dubai Real Estate Investments Company's membership in the Board of Directors of Darcom Investment Company has lapsed due to the failure to appoint a new representative for them in accordance with the article referred to above. 4 - After communicating with the aforementioned members of the Board, the Board of Directors of Darcom Company decided in its session held on 6/2/2024 to reappoint Messrs. Naseem Dubai Real Estate Investments Company and Messrs. Jordan French Insurance Company Employees' Provident Fund as members of the Board of Directors of Darcom Investment. The matter of their appointment shall be presented to the general assembly of the company at its first meeting in accordance with the provisions of Article No. 150 of the Companies Law to approve their appointment or the appointment of other members. 5 - We will make the due disclosure as soon as the aforementioned members are duly named as their representatives on the company's board of directors.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، نود إعلامكم بما يلي : 1 - بأن ممثل عضو مجلس الإدارة -السادة /صندوق إيداع موظفي الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين تقدم بإستقالته بتاريخ 27-12-2022 ولم يتم تسمية ممثل للسادة صندوق إيداع موظفي الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين في مجلس إدارة الشركة لغاية تاريخه . 2 - بأن ممثل عضو مجلس الإدارة -السادة /شركة نسيم دبي للاستثمارات العقارية تقدم بإستقالته بتاريخ 7/1/2024 ولم يتم تسمية ممثل للسادة شركة نسيم دبي للاستثمارات العقارية في مجلس إدارة الشركة لغاية تاريخه . 3 - وبالرجوع للمادة رقم 136 من قانون الشركات الاردني فإن عضوية السادة صندوق إيداع موظفي الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين وعضوية السادة شركة نسيم دبي للاستثمارات العقارية في مجلس إدارة شركة داركم للاستثمار قد سقطت لعدم تعيين ممثل جديد لهم حسب المادة المشار إليها أعلاه . 4 - وبعد التواصل مع الاعضاء المذكورين من قبل المجلس ، فقرر مجلس إدارة شركة داركم في جلسته المنعقدة بتاريخ 2/6/2024 إعادة تعيين السادة شركة نسيم دبي للاستثمارات العقارية والسادة صندوق إيداع موظفي الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين كأعضاء في مجلس إدارة داركم للاستثمار على ان يتم عرض أمر تعيينهم على الهيئة العامة للشركة في اول إجتماع لها حسب احكام المادة رقم 150 من قانون الشركات لإقرار تعيينهم او تعيين اعضاء آخرين . 5 - سوف نقوم بالافصاح حسب الاصول فور تسمية الاعضاء المذكورين ممثلين لهم في مجلس إدارة الشركة حسب الاصول
02-06-2024	02-06-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ananzeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ananzeh
--	--